
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Samfälligheten Smedskjortan Norra
tisdagen 4/3-08 hos Thomas Johansson.

Närvarande: Sam Tabbert, Kåre Eriksson, Per Jonsson, Per Lindberg, Hans
Alvunger, Fredrik Erlingsson, Thomas Johansson och Magnus Sköld.

1. Vi gick laget runt och gav vår syn på nuläget i området. Alla närvarande var i
princip nöjda. Vi har ju inte satts på svåra prov vädermässigt denna vinter, så
någon snöbudget har i  skrivande stund inte behövt användas.

2. Några boende i området har klagat över varmvattnets temperatur och några
deltagare vid mötet hade också märkt en viss förändring. Men ingen åtgärd tills
vidare.

3. Uppmärksammades att gång/cykelvägen upp mot kullen där är asfalten i dåligt
skick. En lämplig fråga för årsmötet.

4. En ny jourlista kommer att delas ut och även besked om hur nycklarna ska
hanteras vid jourvecka. 

5. Arbeten med att förbättra undercentralen är tänkta att göras i sommar. Panel
och vindskivor behöver bytas, ommålning ske och arbeten inomhus. En fråga för
årsmötet.

6. Vår hemsida  diskuterades, kontakta Per Lindberg om du har ideer om hur
den kan utvecklas.

7. Vår årliga städdag föreslås bli den 17/5 då det också är obligatorisk
medverkan. Ingen container vid detta tillfälle. Frågan tas upp på årsmöte för
beslut.

Övrigt: Nästa år blir våra hus 30 år många boende har bott här från början. Det
borde vi fira med en fest! Årsmötet?! 
Förslag på att vi ordnar en permanent grillplats på vår leksplats.Årsmötet?

Årsmötet är den 26/3 klockan 19.00 i Församlingshemmet, missa inte detta
tillfälle.

Justeras                                                                               Justeras

Ordförande           Sekreterare
Thomas Johansson           Hans Alvunger


